
DEN NORSKE KIRKE   

Slemmestad og Nærsnes menighetsråd 

 

Protokoll fra menighetsrådsmøte 21.5.24 
 

Dato:   21.5.2024 

Sted:             Slemmestad kirke, kirkestua 

Tid:               19:00-21:00 

  

Åpning: Marita      

Bevertning:  Britt 

Til stede: Marita Bjørke Ådland, Birger Auke, Margaret Karoliussen, Alise Narjord Thue, 
Britt Volden, Gerd Hanne Fosen, Maud Berntsen, Anne-Marie Hogstad  

Meldt forfall: Hans Thune, Kristin Wold 

 

47/24     Godkjenning av innkalling og saksliste 

   

 Vedtak: Godkjent 

 

48/24 Godkjenning av protokoll fra møtet den 23.4.24.  

 Vedtak: Godkjent 

 

49/24 Tillatelse fra MR til AU 

 Kan Au tillates å vedta visse innkjøp inntil sum stor kr: 5000 via 
hurtigbehandling pr mail?  

 Vedtak: Godkjent med sum inntil kr.5000. Orienteres om på påfølgende 
menighetsrådsmøte.   

 

50/24 Kortfattet orientering om budsjett/Regnskap 

 Det ble orientert kortfattet om budsjettet og regnskap for ’24. Lisbeth 
Eriksen er invitert til å delta på møtet i august med revidert regnskap 6mnd. 
som tema. Skriv fra Lisbeth Eriksen sendes ut. 

 Tatt til orientering. 

 

51/24 Oppfølging av vedtak  

(1) Er nattverdskalker bestilt? Oppfølging av sak 6/24 og 40/24 

Vedtak: Settes i bestilling. Lisbeth Eriksen får info fra Anne-Marie 
Hogstad. Kirkeforeningen betaler. 6/24 og 40/24 

(2) Sanganlegg: Er formaliteter avklart mtp. Plassering, bruk og betjening? 
Oppfølging av sak 29/24 og 40/24 

Vedtak: Britt kontakter Morten Byholt. Settes i bestilling av Maud eller 
Lisbeth på vegne av Slemmestad Menighetsråd. Det skal faktureres til 
menighetsrådet. Menighetsrådet sender så krav på avtalt beløp til 
Slemmestad kirkeforening.  



(3) Trommesett: Er alt avklart? Hva trenger vi å vite om avtalen? 
Oppfølging av sak 40/24  

 Bandet rigger og rydder bort. De tar alt ansvar for dette.  

Tas til etterretning.  

  

 

52/24 Misjonsprosjekt  
Besøk fra SMM har ordet.   
Ingun Yri Øystese   io348@kirken.no 

 Hvilken profil ønsker vi å ha? Oppfølging av sak 30/24 og 41/24.   

 Ingun Yri Øystese snakket om hva vi ønsker med misjon, hva legger vi 
begrepet. Hvem ønsker vi å nå i menigheten vår? Alle alternativene har; 
Misjon og bistand. Samarbeid med Norad. Alle har også et forpliktene 
samarbeid med Den norske kirke.  

 .  
Vi hadde en diskusjon om hvilket nivå vi ønsker å jobbe med. Vi fikk 
orientering om de ulike organisasjonene. Under den videre diskusjonen og 
avstemningen gikk Gerd Hanne og Marita ut av rommet pga inhabilitet i 
saken.  

  
Vedtak: Slemmestad og Nærsnes menighet inngår misjonsavtale med 
Stefanusalliansen. Valgmulighetene innen Stefanusalliansen må vi ta 
standpunkt til på neste møte.  

 

53/24 Maling av menighetssal, kjøkken og hall, Slemmestad Menighetshus.  

 Oppfølging av sak 42/24: Oppussing skjer i uke 26 og 27. 

 Vedtak: Godkjent.  

 

54/24 Høstprogram 

 Tema for høsten: Marita orienterte litt om hva som skjer fra skolestart og 
utover. Mange gode planer. 

 Innspill fra gruppen v. Gerd Hanne. Gruppen har ikke hatt møte. Vi tok en 
oppsummering av hvilke aktiviteter vi har. Gerd Hanne ba om innspill, og vi 
drodlet rundt mulighetene. 

 Vedtak: Saken er utsatt. Det lages en plan for ett evt. to år.  

 

55/24  Orientering fra stab og fellesråd 

▪ Vikarstilling daglig leder- hva er status nå?  
Det har vært en inne til intervju, men saken er ikke avgjort. 
Søknadsfristen er 3.juni. 

▪ Trosopplærer. Stillingen som menighetspedagog er lyst ut. Vikariat. 

▪ Det blir jobbet med å løse Halvors permisjon internt fra september til 
desember, da Linda som er hans vikar, har takket ja til fast stilling i 
Heggedal.  

https://www.kirken.no/nb-NO/


▪ Løper i Slemmestad kirke. Blir ett år i juni  ’24. Begynner å se sliten 
ut. Det er formulert et brev til leverandør.  
Saken følger nå vanlig prosedyre. 

  

 

56/24 Eventuelt 

 Fra Alise: Mer tanke på grønt skifte i forbindelse med gravplassarbeidet. 
Det blir søppelkasser ute hele året på kirkegårdene. De skal merkes tydelig 
for sortering av avfall. 

 Fra Alise: FR på kirkesafari, onsdag 22/5: Nærsnes kirke. Viktig  å minne 
om jubileene i 2025. Fellesrådet skal innom alle kirkene i prostiet hvert år.  

 Fra Marita: Flere jubileer i 1925. Menighetsrådet må forholde seg til dette. 
Saken tas opp på møtet i juni. 

 Fra Birger og Margaret: Drømmen om en park/grønnsakshage rundt 
kirken. Margaret og Birger er godt i gang med å planlegge. Margaret har 
tatt kontakt med aktuelle firmaer som er villig til å sponse oss og Birger har 
kontakt med flere som er interessert i å jobbe med dette. Birger lager en 
komité for å jobbe videre med dette.  

   

 

  

 

Referent  

Anne-Marie Hogstad 

23.05.24 

 

 

 

 


